
Pellegrini: Zobaczymy po sezonie
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Lorenzo Pellegrini jest jednym z najciekawszych włoskich graczy młodego

pokolenia, występujących w Serie A. Młody wychowanek Romy przebywa

obecnie w Sassuolo z prawem do odkupu ze strony Giallorossich.  

Pytany przez Rai Sport o powrót do Romy odpowiada:

- Grałem wiele lat w Romie i dziękuję za to, gdyż dorosłem tam i mnie ukształtowali.

Teraz jestem w Sassuolo i myślę tylko o tym, zobaczymy po sezonie co się wydarzy,

myślę jedynie o doskonaleniu się i o coraz lepszej grze z dnia na dzień.

Wywiadu dla Pagineromaniste.com udzielił z kolei agent piłkarza, Giampiero

Pocetta.

Co chce robić Pellegrini po zakończeniu sezonu?

- Na pewno grać w piłkę. Myślę, że każdy z nas ma ambicje poprawy. Sassuolo jest

już wielkim miejscem ze względu na to czego dokonało, nie zapominajmy o tym, co

udało się osiągnąć w poprzednim sezonie: w tym roku grają w Lidze Europy. W życiu

każdy z nas dąży do poprawy, zobaczymy co się wydarzy.

Niedawno Pellegrinim zainteresowało się Lazio.

- Jest graczem, który podoba się wielu zespołom. Jest z rocznika 1996, w zeszłym

sezonie zaliczył 20 występów i zdobył 3 gole. W tym roku zdobył już gola i znajduje

się w kręgu reprezentacyjnym. Jest produktem młodej włoskiej piłki, jego

przeznaczeniem jest robienie wielkich rzeczy, jeśli potwierdzi swoje walory.

Są nowości odnośnie jego ewentualnego powrotu do Romy?

- Na ten moment nie ma niczego.

Giallorossi zrobiliby dobrze ściągając z powrotem Pellegriniego?

- Trzeba pytać o to Romę, nie mogę dokonywać ocen za innych
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